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 Minnesanteckningar 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Seniorrådet 

Mötesdatum: 2019-04-25 

Närvarande: Karin Teljstedt (KD) ordförande, Helene Skantze (M) 1:e vice 
ordförande 
Jan Lundberg, PRO Boo, Lilian Sjöström PRO Boo, Brita Nyman 
PRO Fisksätra, Christel Widen PRO Fisksätra, Jan-Kåge Wallin PRO 
Nacka, Monica Andersson PRO Nacka, Vera-Maj Torby PRO 
Saltsjöbaden, Ola Karlsson PRO Älta, Maj Rönnegård PRO Älta, 
Lennart Eriksson SPF Seniorerna Boo, Gunilla Wahlberg Åberg SPF 
Seniorerna Boo, Solveig Raaschou SPF seniorerna Nacka, Lars 
Tornérhielm SPF seniorerna Saltsjöbaden, Margareta Hjelmstad SPF 
seniorerna Älta, Erik Nilsson SPF seniorerna Älta, 
Anders Fredriksson, enhetschef juridik- och kanslienheten, Johanna 
Balic, sekreterare 

 
1. Närvarande 
Se ovan.  
 
2. Justering 
Lars Tornérhielm, SPF seniorerna Saltsjöbaden, utses att jämte ordförande godkänna 
minnesanteckningarna.  
 
3. Godkännande av dagordning 
Seniorrådet godkänner dagordningen för sammanträdet efter följande ändring: 

• Mötespunkt 11 Ansökan från Seniornet tas upp som punkt 4.  
 
4. Ansökan från SeniorNet 
SeniorNet har lämnat in en ansökan om att få vara med i seniorrådet. Seniorrådet 
godkänner ansökan och hälsar Seniornet välkommen till seniorrådet. SeniorNets 
representant Sten Grack presenterar sig. 
 
5. Status gällande digitala hemtjänstinsatser 
Ann-Sophie Holgersson informerar om status gällande digitala hemtjänstinsatser.  
Mobila trygghetslarm:  

• 20 beslut SoL över 65.  
• 6 beslut SoL under 65.  
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6. Seniorguiden på papper – status? 
Ann-Sophie Holgersson informerar om följande:  
Äldreenheten har undersökt möjligheten att trycka upp en ny seniorguide på papper. 
Kostnaden för detta är mycket stor och blir inaktuell samma stund som den printas ut.  
 
Ser över andra alternativ: 

• Möjlighet att skriva ut bättre information från jämföraren och att 
biståndshandläggarna är behjälpliga med det. 

• Projektet tjänstedesign har resulterat i en karta som är möjlig att trycka. 
• Ett komplement: förslag till APP/portal för Seniorer med hjälp av föreningen 

Sambruk.  
 
7. Övrig eventuell information från äldreenheten 
Ann-Sophie informerar om särskilt boende och avslag/bifall till särskilt boende åren 2017 
och 2018 i Nacka kommun.  
För att få beslut om särskilt boende; 

• Omfattande och varaktigt behov av service och omvårdnad, som inte kan 
tillgodoses i hemmet kan berättiga till särskilt boende.  

 
• Ett beslut om särskilt boende behövs. Ansvarig biståndshandläggare utreder 

behovet och fattar beslutet. 
 

• Kund väljer boende genom ”Jämföraren” som är ett webbverktyg på www.nacka.se.  
Alternativt via en katalog. 

Presentationen bifogas minnesanteckningarna.  
 
8. Information från Nestor 
Lennart Eriksson, en av seniorrådets representanter i Nestor, rapporterar från senaste möte. 
Bland annat presenterade Nestor sin verksamhetsberättelse för föregående år och även 
PHASE 20, (PHArmacotherapeutical Symptom Evaluation), 20 frågor. Syftet är att 
identifiera symtom hos äldre som kan ha samband med läkemedelsbehandling, till exempel 
biverkningar, interaktionseffekter eller underbehandling. Skalan är framtagen i samarbete 
mellan Landstinget i Uppsala län och Regionförbundet Uppsala län. Blanketten bifogas 
minnesanteckningarna. Mer information finns på Nestors hemsida: www.nestorfou.se.  
 
9. Upphandling Öppen Mötesplats 
Ann-Sophie Holgersson informerar seniorrådet om status gällande upphandling Öppen 
Mötesplats: 
Upphandling pågår. Fokus på lokalfrågan just nu. 
 
Målgruppen för Öppen Mötesplats: 

http://www.nestorfou.se/
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För seniorer som har svårt att delta på aktiviteter utan stöd bör kommunen erbjuda 
mötesplatser som möjliggör för dem att delta i aktiviteter.  
 
Seniorrådet för diskussion om skillnaden mellan träffpunkt och öppen mötesplats. 
Pensionärsorganisationerna ser den öppna mötesplatsen i Sickla som ett dagcenter för de 
som inte kan klara sig själva. De framförde önskemål om lokaler där de kan bedriva 
aktiviteter för äldre. 
 
10. Status kundval hemtjänst 
Ann-Sophie Holgersson 
IVO-tillstånd från 1 januari 2019. Samtliga företag i Nacka har ansökt om tillstånd hos IVO. 
IVO ställer krav på att: 

• Den som ansöker ska ha skaffat sig insikt i de regler som gäller för verksamheten, 
genom bland annat utbildning eller erfarenhet.  

• Den som söker tillstånd ska också vara lämplig och ha ekonomiska 
förutsättningar att bedriva den sökta verksamheten. Ekonomiska förutsättningar 
innebär kortfattat att företaget ska kunna bära sina kostnader och inte riskera att 
behöva stänga verksamheten. Lämplighet handlar i sin tur om bredare 
förutsättningar och tidigare agerande som till exempel skulder eller brottslighet. 

• Den som har ett tillstånd ska sedan fortlöpande uppfylla kraven på insikt, 
lämplighet och ekonomiska förutsättningar.  

Presentationen bifogas minnesanteckningarna.  
 
11. Nacka kommuns telefonisystem 
Ann-Sophie Holgersson meddelar att äldreenheten kommer att starta ett arbete kring 
kontaktvägar och skulle gärna vilja ha seniorrådet som en referensgrupp. På fråga från Ann-
Sophie om reflektioner kring detta förs bland annat följande synpunkter fram: 
 

• Det vore bra om möjligheten att bli uppringd fanns.  
• Det är viktigt att sms och mail fungerar.  

 
12. Övrigt 
Anders Fredriksson informerar om att det är val till Europaparlamentet den 26 maj. Det går 
att förtidsrösta från och med den 8 maj 2019. Det kommer att finnas särskilda tillfällen där 
rösttillfällen anordnas på särskilda boenden. Personer med funktionshinder kommer att 
kunna rösta hemma via ambulerande valförrättare. Mer information finns på 
www.nacka.se/val. Man kan även ringa till valkansliet på telefonnummer 08-718 80 66.  
 
Lars Tornérhielm framförde att även om vi i pensionärsorganisationer sitter här och kan 
låta som gnälliga kravställare så vet vi att Nacka kommer mycket högt vid alla jämförelser 
med alla andra kommuner i Sverige. Han sa då att han har mycket stort förtroende för 
äldreenhetens strävan att göra det bra för oss äldre. 
 

http://www.nacka.se/val
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Vid minnesanteckningarna 
Johanna Balic 
 
 
Karin Teljstedt   Lars Tornérhielm 
Ordförande    SPF seniorerna Saltsjöbaden
       
 


